
Општина Апатин 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име општине Апатин  присуствовали су: 

Др Живорад Смиљанић, председник општине 

Милан Шкрбић, помоћник председника општине 

Јово Кораћ, саветник председника општине за инвестиције 

Урош Стојковић, саветник председника општине за питања робно – транспортног центра и луке 

Једна од важних тема је лука Апатин, где се проблем убрзано решава. Тим потпредседника је 

успоставио дијалог са Агенцијом за управљање лукама, услед чега је договорено да општина 

достави релевантну документацију, која није била доступна у претходном периоду сектору за 

водни саобраћај и Агенцији. Такође, општина ће доставити доказ од надлежних органа Републике 

Србије да у оквиру предложеног лучког подручја нема спорних питања везаних за границе са 

Хрватском. 

У домену привреде, највећи проблем представља приватизација бродоградилишта. Државни 

секретар у Министарству привреде је челницима општине указао да приватизација зависи од 

става Војвођанске банке, али да Министарство привреде стоји на располагању у погледу 

подстицајних мера. 

На тему ревитализације 12 километара пруге од Апатина до Сонте, тим потпредседника је указао 

да се објекат налази на територији АП Војводина. У складу са тим, захтев је прослеђен 

Покрајинском Секретаријату за градитељство у Новом Саду са пратећом документацијом на даљу 

надлежност, ради издавања дозволе за радове на ревитализацији пруге. 

Поред осталог, поменута је и бања Јунаковић. Наиме, у питању је болница, у статусу бање, која је 

изван града са потенцијалом за инвеститоре. Општина нуди бесплатно земљиште за инвеститора 

који би саградио хотел, у циљу повезаности са бањом. 

 

 

 

 

 

 

 

 


